



Le Club de Soccer Rivière des Prairies



Été 2024 CSRDP Compétition & Développement Plus Prix

Voici les prix du programme développement plus

U9 (2015) à U10 (2014) : \$655 Programme d'une durée minimale de 16 semaines comprenant les frais d'affiliations annuels de Canada Soccer, Soccer Québec et ARS Concordia ainsi que les frais de ligue. Ceci inclus \$320 d'équipements soit 2 uniformes complets de match Puma, un chandail de pratique de type 3ème chandail, un sac à dos PUMA, un survêtement (tracksuit) PUMA et un ballon. Il y a 2 CDC par semaine et un match.

U11 (2013) à U12 (2012) : \$720 Programme d'une durée minimale de 16 semaines comprenant les frais d'affiliations annuels de Canada Soccer, Soccer Québec et ARS Concordia. Les frais de ligue et d'arbitrage. Ceci inclut \$320 d'équipements soit 2 uniformes complets de match Puma, un chandail de pratique de type 3ème chandail, un sac à dos PUMA, un survêtement (tracksuit) PUMA et un ballon. Il y a 2 CDC par semaine et un entraînement du programme développement +(pour les R1 et R2. Séance forme jouée pour le R3).

LDIR U13 (2011) équipe 1 (préparation équipe provinciale) : \$850 comprenant les frais d'affiliations annuels de Canada Soccer, Soccer Québec ainsi que les frais de ligue et d'arbitrage. Ceci inclut \$320 d'équipements soit 2 uniformes complets de match Puma, un chandail de pratique de type 3ème chandail, un sac à dos PUMA et un survêtement (tracksuit) PUMA.

LDR U13 (2011) équipe 2: \$720 comprenant les frais d'affiliations annuels de Canada Soccer, Soccer Québec ainsi que les frais de ligue et d'arbitrage. Ceci inclut \$320 d'équipements soit 2 uniformes complets de match Puma, un chandail de pratique de type 3ème chandail, un sac à dos PUMA et un survêtement (tracksuit) PUMA.

LDR U14 (2010) à U17 (2007): \$655 comprenant les frais d'affiliations annuels de Canada Soccer, Soccer Québec et ARS Concordia ainsi que les frais de ligue et d'arbitrage. Ceci inclut \$320 d'équipements soit 2 uniformes complets de match Puma, un chandail de pratique de type 3ème chandail, un sac à dos PUMA et un survêtement (tracksuit) PUMA.

LDIR U14 (2010) à U17 (2007) : \$720 comprenant les frais d'affiliations annuels de Canada Soccer, Soccer Québec ainsi que les frais de ligue et d'arbitrage. Ceci inclut \$320 d'équipements soit 2 uniformes complets de match Puma, un chandail de pratique de type 3ème chandail, un sac à dos PUMA et un survêtement (tracksuit) PUMA.

11575, 26e Avenue, Montréal, Québec, H1E 6Z1
csrdp@csrdp.com - www.csrdp.com



Le Club de Soccer Rivière des Prairies



LDP (U14 2010) à U17 (2007) : \$950 comprenant les frais d'affiliations annuels de Canada Soccer, Soccer Québec ainsi que les frais de ligue et d'arbitrage. De plus, il y a un accès à la coupe Québec pour les U15 +. Ceci inclut \$320 d'équipements soit 2 uniformes complets de match Puma, un chandail de pratique de type 3ème chandail, un sac à dos PUMA et un survêtement (tracksuit) PUMA.

U18 (2006) AA: \$720 comprenant les frais d'affiliations annuels de Canada Soccer, Soccer Québec ainsi que les frais de ligue et d'arbitrage. Ceci inclut \$320 d'équipements soit 2 uniformes complets de match Puma, un chandail de pratique de type 3ème chandail, un sac à dos PUMA et un survêtement (tracksuit) PUMA.

U18 (2006) AAA et U21 AAA: \$985 comprenant les frais d'affiliations annuels de Canada Soccer, Soccer Québec ainsi que les frais de ligue et d'arbitrage. De plus, il y a un accès à la coupe Québec. Ceci inclut \$320 d'équipements soit 2 uniformes complets de match Puma, un chandail de pratique de type 3ème chandail, un sac à dos PUMA et un survêtement (tracksuit) PUMA.

Summer 2024 CSRDP Competition & Development Plus Prices

Here are the prices for the Development Plus program(s)

U9 (2015) to U10 (2014): \$655 Minimum 16-week program including annual affiliation fees with Canada Soccer, Soccer Québec and ARS Concordia as well as league fees. This includes \$320 worth of equipment, i.e. 2 full Puma match uniforms, practice/ 3rd jersey, a PUMA backpack, a PUMA tracksuit and a ball. There are 2 CDCs per week and one match.

U11 (2013) to U12 (2012): \$720 Minimum 16-week program including annual affiliation fees with Canada Soccer, Soccer Québec and ARS Concordia. League and referee fees. This includes \$320 worth of equipment, i.e. 2 full Puma match uniforms, a practice/ 3rd jersey, a PUMA backpack, a PUMA tracksuit and a ball. There are 2 CDCs per week and a Development + training session (for R1 and R2) (Game play training session for R3).

LDIR U13 (2011) team 1 (provincial team preparation): \$850 includes annual affiliation fees from Canada Soccer, Soccer Québec as well as league and referee fees. This includes \$320 worth of equipment, i.e. 2 full Puma match uniforms, a practice/ 3rd jersey, a PUMA backpack and a PUMA tracksuit.

LDR U13 (2011) team 2: \$720 includes annual affiliation fees from Canada Soccer, Soccer Québec as well as league and referee fees. This includes \$320 worth of equipment, i.e. 2 full Puma match uniforms, a practice/ 3rd jersey, a PUMA backpack and a PUMA tracksuit.

11575, 26e Avenue, Montréal, Québec, H1E 6Z1
csrpd@csrpd.com - www.csrpd.com



Le Club de Soccer Rivière des Prairies



LDR U14 (2010) to U17 (2007): \$655 includes annual affiliation fees with Canada Soccer, Soccer Québec and ARS Concordia, as well as league and referee fees. This includes \$320 worth of equipment, i.e. 2 full Puma match uniforms, a practice/ 3rd jersey, a PUMA backpack and a PUMA tracksuit.

LDIR U14 (2010) to U17 (2007): \$720 includes annual affiliation fees with Canada Soccer and Soccer Québec, as well as league and referee fees. This includes \$320 worth of equipment, i.e. 2 full Puma match uniforms, a practice/ 3rd jersey, a PUMA backpack and a PUMA tracksuit.

LDP (U14 2010) to U17 (2007): \$950 includes annual affiliation fees from Canada Soccer, Soccer Québec as well as league and referee fees. In addition, there is access to the Québec Cup for U15 +. This includes \$320 worth of equipment, i.e. 2 full Puma match uniforms, a practice/ 3rd jersey, a PUMA backpack and a PUMA tracksuit.

U18 (2006) AA: \$720 includes annual affiliation fees with Canada Soccer and Soccer Québec, as well as league and referee fees. This includes \$320 worth of equipment, i.e. 2 full Puma match uniforms, a practice/ 3rd jersey, a PUMA backpack and a PUMA tracksuit.

U18 (2006) AAA and U21 AAA: \$985 includes annual affiliation fees with Canada Soccer and Soccer Québec, as well as league and referee fees. Plus access to the Quebec Cup. This includes \$320 worth of equipment, i.e. 2 full Puma match uniforms, a practice/ 3rd jersey, a PUMA backpack and a PUMA tracksuit.